
5) Frågor att ta upp med kommunen  
  
Skivarp 

1. Vad händer med ”mackatomten”? Vi tittar på möjligheten att göra om det till parkering. 
2. Vad händer med remsan söder om Landsvägen och remsan mellan förskolan och pizzerian? 

Var tänkt att sättas träd men vi fick till oss att det störde utsikten. Kommer planteras 
blomsterlökar under hösten. 

3. Belysningen på torget – är det kyrkan eller kommunen som ansvarar för den? Kommunens, 
kommer göras en översyn nästa år med utbyte till LED och eventuell komplettering. 

Abbekås 
4. Två fastigheter i Abbekås klipper inte sina häckar. Två incidenter har inträffat där i sommar. 

Vad gäller? Vilka fastigheter? Får kommunen adresser så kan vi ta dialogen med 
fastighetsägarna. Är det trafikfara så klipper vi på fastighetsägarens bekostnad om de inte 
åtgärdar det på vår inrådan. 

5. I Abbekås hamn finns en kulturbåt. Intill denna finns en skylt med information om båten som 
avläses med QR-kod. Önskemål finns om en motsvarande QR-kodskylt till gåsen i hamnen 
med information bland annat om ursprung och historia. Lyfter frågan till 
kommunikationsenheten. 

6. Önskemål om åtgärder i hamnen då tången är sur. Man kan inte bada där. Stranden utanför 
hamnen är inte kommunal. 

  
Dybeck 

7. Önskemål om toalett i Hörte hamn. Besökare kommer ofta och frågar efter toalett. Inte 
allmän platsmark 

8. Skylt med gåslogotypen och Skurups kommun önskas i Hörte hamn. Inte allmän platsmark 

9. Skyltarna vid väg 9 vid Bingsmarken är felplacerade. Detta har redan meddelats Trafikverket, 
även byalaget kan göra detta via trafikverket@trafikverket.se.  

10. Påminnelse om att cykelvägen vid Bingsmarken är för smal för att vara en Skåneled. 
Skåneleden är ett regionalt ansvar och skall sträckan bli Skåneled får eventuella avvikelser i 
bredd bedömas av Region Skåne.  

11. Bryggan i Bingsmarken är välbesökt men ett förslag är att tvätta bryggan och handtagen lite 
då och då eftersom den ofta är full av fågelspillning. Vi får ta det i samband med vår 
städrunda. 

12. Bingsmarkens camping har blivit bra men gångvägen nere vid stranden har växt igen. 
Rensning önskas. Inte kommunal mark men om det blir en del av Skåneleden kommer vi röja  

Rydsgård 
13. Belysning önskas på gång- och cykelvägen mellan Östra Storgatan och Lilla skogens lekplats 

då denna är dåligt upplyst. Vi får titta på detta. 
14. Även tak över rutschkanan önskas eftersom det ofta är fågelspillning på den. 

Lekplatsutrustningen är EU standard och bygga till tak med risk att barn klättrar upp och 
ramlar ner är inte aktuellt. 

15. I Rydsgård upplevs klasserna stora med cirka 30 elever/klass. Finns det någon policy för hur 
många elever det får vara i varje klass? Ett par av klasserna på Rydsgårdsskolan är större, 



med ett 30-tal elever. I något fall, årskurs 5, har klassen fått delas i två undervisningsgrupper 
vilket ger små undervisningsgrupper med färre än 20 elever. På högstadiet är klasserna 27 
eller 28 elever, i nivå med klasserna på Prästamosseskolan. Samtliga klassrum i 
Rydsgårdsskolan är anpassade för elevantalet. Alléskolan är ett undantag på grund av 
lokalernas storlek. Numera finns inga regler kring klasstorlekar. När skolan var statlig fanns 
det delningsregler; dessa finns inte längre. 

V Nöbbelöv 
16. Hur går det med bryggan i Mossby? Kommunen arbetar för att få till stånd en brygga i höjd 

med kiosken.  

Önskemål finns att den bör ligga vid kiosken. Se ovan 

17. Runstenen vid Västra Nöbbelöv behöver rengöras. Tveksamt om man ens får göra det? Är 
inte heller något kommunalt skötselansvar.  

Kommunövergripande frågor 
18. Hur förberedd är kommunen vid översvämningar likt de i mellansverige? Kommunen 

kommer att arbeta fram en skyfallsplan där vi identifierar utsatta befintliga områden. 
Avseende nya områden planeras alltid för att kunna hantera skyfall. 

 


